

Environmental Protection Policies

As a global logistics service provider, we act responsibly to the environment in carrying out operations and delivering services. To this end, we endeavor to:- .

- 1) Suitably manage the environmental impact of our airfreight forwarding and shipping services, our logistic services and related business activities, as we promote continuous environmental management activities.
- 2) Assess, monitor and control the significant environment impacts associated with our activities and operations, establish environment goals and targets, take steps to prevent pollution, and work toward continuous improvement in these efforts through and environmental management system.
- 3) Comply with all the legal requirements for environmental protection.
- 4) Minimize environmental impacts, conserve resources and prevent pollution arising from our operations and activities in regarding to:
 - Reduce electricity consumption
 - Packing materials management
 - Reduce paper usage & consumption
 - Control of exhaust LPG gas consumption from forklift
- 5) Through cooperation with our business partners and affiliates, we will prevent environmental pollution.
- 6) Promote staff's awareness of and competence in environmental protection; and to communicate the environmental policy and management strategy to staff, contractors, suppliers and general public.

Environmental Protection Policies

我們的承諾及環保政策

作為全球物流服務提供者之一，我們在開展業務和提供服務時對環境負責。為此，我們致力：

- 1) 管理我們的貨運和運輸服務，物流服務和相關業務活動，促進持續的環境管理。
- 2) 監察及監管會對環境造成嚴重影響的工作及行動；加強防止損害環境
- 3) 遵守與本公司有關的環保法規
- 4) 減少環境影響，節省資源，防止在運營活動上產生的污染：
 - 降低用電量
 - 包裝材料的管理
 - 減少紙張使用和消耗
 - 減少叉車的廢氣排放污染
- 5) 通過與我們的業務合作夥伴和關聯公司的合作，防止環境污染
- 6) 提高本公司員工的環保意識及推行環保的能力；以及讓員工、承辦商、供應商及市民了解本公司的環保政策及管理策略